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Ca. 60 fremmødte medlemmer. 

Formanden Cecilie Laage-Petersen bød velkommen og præsenterede de enkelte bestyrelsesmedlemmer. 

Et vigtigt led for at skyde generalforsamlingen i gang er valg af dirigent.  

Bestyrelsen peger på Mads Bondo Dydensborg. 

1. Valg af dirigent 
Mads blev foreslået og valgt med akklamation. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet på mail og i Holdsport den 14. april 

2024. 

2. Beretning fra formanden 
Se formandens skriftlige beretning sidst i referatet. 

Link til Formandens beretning 2023 og 24 i billeder. 

Tak til jer alle for engagement i skiklubbens aktiviteter i frivillighedens tegn og en speciel tak til bestyrelsen 

som med omhu tager beslutninger på klubbens vegne for en sikker fremtid. 

Formand for Roskilde Skiklub 

Cecilie Laage-Petersen 

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvNTJxMnNpOXZud19Gb3JtYW5kZW5zX2JlcmV0bmluZ18yMDIzLTI0X2lfYmlsbGVkZXIucGRmIl1d?sha=1376a1b7c82a46da
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Udsnit af aktiviteter i den kommende sæson 

Undervejs i beretningen blev følgende oplyst fra salen: 

• Gokart den 13. juni 2024. 

• Sommerfest den 1. september 2024. 

• Roskilde Skiklub Golf 15. september 2024. 

• Uge 8 går til Branäs i stedet for Winterberg, da testturen i uge 13 gik godt.  

Branäs vurderes også at være mere snesikker. 

• Uge 10 til Madonna di Campiglio bliver også udbudt i 2025, men i uge 11. 

• Uge 11 til La Plagne, her er hotellet reserveret.  

Kommentarer:  

Jens Rytgård – faldende medlemstal. 

Annette Sejrsen (kasserer) - i 2024 er medlemstallet steget igen, så den afgang der var i 2023 (hvilket måske 

skyldes overgangen til Holdsport) er nu udlignet, primært pga. børneturene, med mange nye familier. 

Kurt Hjortsø Kristensen – fremtiden for Hedeland. 

Cecilie Laage-Petersen (formand) – det skal drives og vedligeholdes og bruges til det vi kan. 

Vi kommer ikke med nye tiltag, men samarbejder gerne. 

Godkendt med akklamation. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 
Link til Regnskab 2023. 

Regnskabet blev gennemgået af kasserer Annette Sejrsen. 

Kommentarer:  

Søren Handler – andre lokaler til yoga, så der ikke er så mange aflysningerne pga. skolernes ferie. 

Kan der bruges flere penge på det? 

Annette Sejrsen (kasserer) – hvis nogen kan finde egnede lokaler, så må man gerne det. 

Søren Handler (webmaster) – gebyrer i Holdsport kan være en stor post for klubben.  

Holdsport har mulighed for at ture kan betales med kreditkort, så f.eks. ens rejseforsikring kan dække. 

Denne mulighed er pt. valgt fra da gebyret er stort. 

Er det korrekt at fra den nye sæson, så vil 

• Gebyret for betaling af kontingent, fortsat være betalt af klubben (kun brug af betalingskort/debit, 

ikke MobilePay og kreditkort)? 

• Gebyret for betaling af ture, skal betales af deltageren (alle former for kort inkl. MobilePay, hvilket 

klart vil fremgå, når der skal betales)? 

Annette Sejrsen (kasserer) – Ja. 

Godkendt med akklamation. 

4. Behandling af indkomne forslag 
Der er ikke indkommet forslag, fra medlemmerne, til behandling. 

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvMTFoNzYzZnRxazNfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDIzX3VuZGVyc2tyZXZldC5wZGYiXV0=?sha=8c75e14384c91f64


Roskilde Skiklub Hedeland 
Referat fra ordinær generalforsamling for 2024 

Side 3 af 7 
 

5. Godkendelse af budget samt fastsættelse af kontingent og 

indmeldelsesgebyr for det kommende regnskabsår.  
Link til Budget 2024 (sidst i regnskabet). 

Annette gennemgik budgettet for 2024, herunder uændret kontingentstruktur. 

Kr. 500,- pr. voksen og juniorer (under 25 år) kr. 250,-, dog max. kr. 1.000, - pr. familie. 

Kommentarer: 

• Ingen kommentarer til dette punkt. 

Godkendt med akklamation. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

På valg for 2 år: 

• Formand Cecilie Laage-Petersen (modtager genvalg) 

• Klaus V. Larsen (modtager genvalg) 

• Gitte van de Rijke (modtager genvalg). 

Alle valgt med akklamation. 

Ikke på valg (valgt i 2023): 

• Kasserer Annette Sejrsen 

• Bestyrelsesmedlem Niels Ellermann.  

• Bestyrelsesmedlem Ghita Podbielski 

• Bestyrelsesmedlem Grete Lindsgren. 

7. Valg af revisor 
Bente Kjær Andersen (er villig til genvalg) 

Bente blev valgt med akklamation for 1 år. 

8. Eventuelt 

Klaus V. Larsen  

Skiburgeren – stort set alle medarbejderpladser er besat. Der mangler dog 2 cafe-vagter. 

Kontakt Klaus på klaus.v.larsen@roskildeskiklub.dk. 

Erik Skou 

Hedeland I/S er jo en forretning og gerne vil have indtægter/gebyrer fra udefra kommende. 

Cecilie Laage-Petersen (formand) – Dette kender vi ikke til og vores kontrakt er på plads og har ingenting om 

gebyrer. Så vi er ikke belastet. 

Henrik Schørring 

Drejebog til åbningsdage på Hedeland?  

Niels Ellermann (bestyrelsen) - Nyt Hedelandsudvalg skal startes op, hvor en drejebog er en del af opgaven, 

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvMTFoNzYzZnRxazNfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDIzX3VuZGVyc2tyZXZldC5wZGYiXV0=?sha=8c75e14384c91f64
mailto:klaus.v.larsen@roskildeskiklub.dk
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herunder at flere kan klare de forskellige opgaver, maskiner m.m. 

Der er søgt DIF om kr. 200.000 til nye ski. 

Jens Erik Larsen 

Nyt medlem og er uddannet langrends-instruktør, så hvis der skal udvikles langrend m.m., vil han gerne 

deltage.  

Bestyrelsen tager kontakt. 

Afslutning 
Dirigenten takkede for god ro og orden og erklærede generalforsamlingen, som afsluttet.  

Formanden takkede dirigenten for udført hverv. 

Samtidig blev der overrakt lidt erkendtligheder til revisor Bente Kjær, dirigenten Mads Bondo Dydensborg, 

referenten Søren Handler, samt afgående medlemmer af festudvalget, som er nedlagt. 

Bilag: 

• Formandens beretning 2023 og 24 i billeder 

• Regnskab 2023 

• Budget 2024 (sidst i regnskabet) 

Referatet er godkendt af dirigenten Mads Bondo Dydensborg den 10. maj 2024. 

  

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvNTJxMnNpOXZud19Gb3JtYW5kZW5zX2JlcmV0bmluZ18yMDIzLTI0X2lfYmlsbGVkZXIucGRmIl1d?sha=1376a1b7c82a46da
https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvMTFoNzYzZnRxazNfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDIzX3VuZGVyc2tyZXZldC5wZGYiXV0=?sha=8c75e14384c91f64
https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvMTFoNzYzZnRxazNfUm9za2lsZGVfU2tpa2x1Yl9IZWRlbGFuZF9yZWduc2thYl8yMDIzX3VuZGVyc2tyZXZldC5wZGYiXV0=?sha=8c75e14384c91f64
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Formandens skriftlige beretning 
Denne tekst supplerer Formandens beretning 2023 og 24 i billeder. 

Generalforsamling 2023 

Sæsonen 23/24 må siges at have været det tætteste man kommer på en fuld plade i banko i Roskilde Skiklub. 

Der har været et bredt katalog af ture, aktiviteter, socialt samvær, en god festival og sågar åbningsdage på 

Hedeland. 

På sidste års generalforsamling bød vi velkommen til Niels i bestyrelsen og der blev taget hul på sommeren 

med åbningen af Skiburgeren. Kort efter drog vandrerne afsted til Dolomitterne med Grete i spidsen. Turen 

var fyldt med enestående oplevelser, betagende landskaber og helt særlige øjeblikke. 

Holdsport 

Sommeren blev også den rigtige start på vores nye platform og hjemmeside, hvor alle medlemmer blev 

migreret over og der blev sagt et farvel til basen for den gamle hjemmeside gennem 10 år. Jeg ved der for 

nogen har været lidt startproblemer, andre har fundet det nemt at navigere i, mens flere allerede kendte 

platformen. Tak for tålmodigheden, vi lærer stadig og vil fremadrettet bruge platformen til mange ting 

såsom indkaldelse af frivillige, som der har været meget succesfuldt allerede. 

Skiburgeren 2023 

Med lidt flere frivillige hænder end året før løb Skiburgeren af staben og der blev produceret burgere i 

hobetal. De blev alle solgt og burgerne modtog igen ros fra flere anmeldere. Tak til alle der bidrog før under 

og efter festivalen, specielt Klaus der kyndigt holdt toget på skinnerne. Det blev et år med et vildt flot 

resultat på hele 500.000 kr. 

Golfmesterskab 

Roskilde Skiklub Golf open blev afholdt i september, hvor dygtige skiløbere viste deres talenter på en 

golfbane. Susanne Norup blev turneringens vinder. Jeg kan afsløre nu at der allerede er lagt op til endnu en 

turnering i september. Hold øje på Holdsport for mere info. 

Sommerfest på Hedeland 

Efter mange positive tilkendegivelser på vores første sommerfest på Hedeland i 2022, blev 2023 år 2 for en 

sommerfest. Desværre var sommervejret ikke med os, men det afholdt ikke omkring 100 skiklubmedlemmer 

i at møde op og få en helt speciel dag sammen i klubregi. Hedeland MTB der denne sommer havde lånt 

klubhuset, guidede flere ryttere omkring i Hedeland og vi fandt trold nr. 100, månemor. Der blev også spillet 

discgolf samt hygget i hallen med grillbuffet. Det glæder bestyrelsen meget at det nye initiativ er blevet 

modtaget så godt og vi glæder os til at se ligeså mange til næste sommerfest 1.september 2024. Til festen 

blev skistøvlen uddelt til Søren Handler, som virkelig har udført et kæmpe arbejde med flytning af 

hjemmeside og alt praktisk og teknisk til migreringen på holdsport. 

Rullerne 

Rullerne holder formen og var på landevejen i sommeren og inden døre hele vinteren. 6 flotte resultater 

blev høstet ved Berlin rulleskøjte maraton. Uanset niveau er man velkommen til at komme med og prøve 

kræfter på rulleskøjter til en træning.  

Aktiviteter 

Skigymnastik, crossfit, yoga og spinning. Aktivitetsniveauet er højt i Roskilde Skiklub og det er fedt at se så 

mange deltagere hver gang. Både skigymnastik og crossfit er forlænget i foråret, da vi synes det både socialt 

https://www.holdsport.dk/media/W1siZiIsIjIwMjQvMDUvMDkvNTJxMnNpOXZud19Gb3JtYW5kZW5zX2JlcmV0bmluZ18yMDIzLTI0X2lfYmlsbGVkZXIucGRmIl1d?sha=1376a1b7c82a46da


Roskilde Skiklub Hedeland 
Referat fra ordinær generalforsamling for 2024 

Side 6 af 7 
 

er godt at have et mødested og vigtigst af alt at træde ind i sommerens aktiviteter i god form. 

Tak for opbakningen, der kvitteres altid med hyggelige afslutninger på de forskellige aktiviteter. Tak til dem 

der har arrangeret. 

Åbning på Hedeland Skicenter 

Med nytåret kom frost og en kæmpe forløsning, da vi kunne åbne Hedeland for første gang i flere år. På den 

tid er der også sket noget på sociale medier og budskabet om åbningen kom vidt omkring. Aldrig har vi set så 

mange besøgende på Hedeland skicenter. Vi ved vi har noget unikt herude og det blev vi virkelig bekræftet i. 

Biler var parkeret fra søen til Stærkende, forsyninger til køkkenet måtte hentes ad flere omgange og 

skistalden var TOM. 1000 tak til alle de frivillige der knoklede flere dage med sneproduktion, til åbningsdage 

og med oprydning i var helt fantastiske. Vi lærte igen meget på kort tid, hvilket vi evaluerer på. Samtidig blev 

der lavet en super flot omsætning på omkring 450.000 kr. Også en tak til de frivillige der både har været med 

til arbejdsdage med vinter og sommerklargøring, det er 2 gange om året i få timer, alle kan være med og vi 

glæder os til at se flere til den næste i efteråret. I sommeren fik MTB Hedeland lov at låne klubhuset til 

udlejning af mountainbikes og guidede ture. Vi er igen i gang med en forhandling, så det kan fortsætte i år.  

Ture i sæsonen 

Cervinia uge 49: En tur med Grete i spidsen, som bød på godt skiløb lidt blandet vejr, så byen også blev 

besøgt en dag og en masse hyggelige stunder sammen. 

Abtenau uge 3: Med Lisbeth i spidsen drog Roskilde Skiklub afsted på sin 20 års jubilæumstur til Abtenau. En 

rigtig fin skitur med god sne, blandet vejr, dog afsluttet med keizerwetter. En masse quizzer, 3 20-års 

jubilæums nåle og en 20 års souvenir til alle. 

Ischgl uge 4: 6 gang for skiklubben i eftertragtede Ischgl. En god uge på hyggelige Hotel Alpenrose, der er 

servere god mad og tager sig rigtig fint af sine gæster. Igen en uge med blandet vejr, der heldigvis sluttede af 

med keizerwetter. Om man kan synge eller ej, så skrålede alle med på afterski til dans og flügels på 

danskerbaren Kitzloch. 

Kronplatz uge 5: Ghita og Reiner stod i spidsen for dette års tur til Kronplatz, hvor maden er god og der 

besøges flere forskellige skiområder. En tur med super god stemning og godt skiløb. 

Skisafari uge 6: Grete guidede endnu engang et hold igennem Dolomitterne, denne gang på en kombineret 

skisafari på langrendsski. Lidt alpin blev der også plads til. Dolomitterne er et betagende syn og specielt på 

langrend, hvor man har tid til at nyde udsigten på sin vej. 

Winterberg uge 8: Team Winterberg drog afsted med en masse skønne unger til et meget sparsomt 

snedække. Dog var der ihærdigt produceret sne til at dække nogle områder, så der kunne køres nogle pister. 

Der blev hygget med katten af tønden, kortspil, bordfodbold og kakao. Igen en rigtig god tur. 

Madonna di campiglio uge 10: En ny tur arrangeret af Søren Kalsgaard tog 19 skiklubmedlemmer med til 

skønne Italien til hele 8 dage på ski. Et kæmpe skiområde som bød på fremragende skiløb og et skønt hotel 

med spa og dejlig mad. Turen vil blive gentaget, dog i uge 11 i 2025. 

La Plagne uge 11: Søren og Grete havde endnu engang arrangeret en succesfuld uge 11 tur. Som på alle ture 

er det sociale i højsæde og når det bliver krydret med godt skiløb så kan ikke meget gå galt. Jeg har også hørt 

at der er mange madsteder der SKAL besøges i La Plagne. 
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Branäs uge 13: Team Winterberg, Lillian, Lars, Jens og Hanne prøvede noget nyt, nemlig en tur 

til Branäs i Sverige. Og hold nu op det blev en tur der trak mange nye medlemmer til sig. Godt sneføre og en 

masse glade børn er opskriften på en god start på et langt liv på ski. 

Hemsedal uge 16: Ghita og Hasse havde sørget for 4 hytter i Hemsedal og på trods af lidt vanskeligheder 

med at komme op til hytterne fik alle en god tur. Det er ingen skam, når det er snemængder der er en 

hindring.  

Tak til alle jer turarrangører. I bidrager til det overordnede formål for Roskilde Skiklub: at samle medlemmer 

omkring aktiviteter af såvel sportslig som mere social art, med henblik på at fremme og udbrede interessen 

for skisport.  

Stor tak til alle frivillige der har brugt timevis på festival, til alle jer der smed hvad i havde i hænderne og 

brugte hele jeres weekend på skibakken og alle dem der går til hånde med både stort og småt, som at 

bidrage til opsætning af i dag. I er nerven i skiklubben og det er fantastisk at vi sammen formår at drive det i 

år 2023. Samtidig en stor tak til bestyrelsen for engagement, handlekraft og grin. 

Tak for ordet. 

Cecilie Laage-Petersen 

Formand 


